
 Referat styremøte nr. 9 2023 - 25  

  
Til: Styret Nordland Skikrets  
  
Møtested: Teams 

Møtestart: Onsdag 13. mars 2024 kl. 20.00. 
Tilstede: Arnfinn, Siri-Elise, Oddbjørn, Anniken JR, Trond Jøran, Anniken A, Mona 
Forfall: Ann Merete 

  

  
Saksliste  
  

  
Hva  

Hvem/Frist  
  

 
Sak 57, 2023-25 
Godkjenning av referat 
 

 
Styrereferat nr. 8 fra 21/2-24 godkjennes. 

 

 
Sak 58, 2023-25 
Info fra leder 
 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
 
- Kretsledermøte til uka.  
- Felles saker til Tinget. Frist 26. april. 
1. SKU. Minst 50% stilling i hver krets. 
2. Flere nasjonale renn nord for trøndelag. 
Diskusjon: 
- Forankres i klubbene. Klubber påta seg større arr. 
- Flere steder i nord som kan ha større arr.  
- Altfor dyrt i Tromsø. Må tas opp på eks. nordnorsk 
møte. 
- Reisefordeling, også for seniorer. 

Arnfinn 

   

 
Sak 59, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- KM på Sortland 
- Parallell slalåm på Ankenes helga etterpå. 
- NNM i Tromsø forrige helg. Super-G avlyst grunnet 
vær. Satte opp parallellslalåm som erstatning, ikke 
NNM. NNM var også kvalik til Ingemartrofeet i 
Tärnaby. All 6 deltagerne som ble kvalifisert er fra 
Nordland. Arrangeres nest siste helg i april. 
 
Langrenn v/Anniken 
- Har vært NC i Granåsen for junior, i VM løypene. 
- Hovedlandsrennet Gålå. Bodde i lag. Felles 
smøreopplegg. 
- Junior NM Nybygda. 
Kong Haralds Ungdomsstafett i Holmenkollen.  
Ble nr. 21.  
- Marcialonga Arctic race Bodø. 
- Fortsatt mye langrenn igjen. Valnesfjord rundt, 
turrenn Mosjøen, NNM Nordreisa. 
- Forslag til kandidater fra Nordland til LK. Noen 

 



forespurt, men ingen kandidater så langt. 
- Jobbes mye med Team Elon og Team SNN. Venter 
på svar fra SNN om sponsing. 
- lyses ut ny trenerstilling i Team SNN. 
- Felles møte for seniorer i nordnorge på søndag. 
Opplegg rundt Team SNN. 
Økonomi, strategi, marked og sportslig plan. 
 
Hopp og kombinert v/Trond Jøran 
- Presterer bra med de få utøverne vi har. 
- Eirin Kvandal har gjort det bra. Tar det gradvis og 
bygger opp. 
- Junior NM i kombinert i Mo i Rana og 
Fageråsbakkene. Fint skirenn. Godt samarbeid. 
Kommer tilbake med NC avslutning og COC neste 
år. 
- Stor aktivitet anlegg i Fageråsbakkene. 
Rekrutteringsarrangement, Kørv og jenterenn, hopp 
og langrenn. 
- Prøvd å ha teater i anlegget som en del av Bodø 
2024. «Walking on arctic water». Spiller på is og 
viste bilder av is. 
- En del av Bysprinten skal gå i Fageråsbakkene. 
Gjesteaktivitet.  
- God fremgang, 
- Aktiviteten har gått bra. 
 

 
Sak 60, 2023-25 
NNM 2025 
 

 
NNM 2025 v/Arnfinn 
- Diskutert med Troms og Finnmark skikrets. Vedtak 
opprettholdes. 
- Ivareta alle grener. 
- Benytte Nye Fageråsbakkene. 
- Oppmuntre Fauske IL Langrenn til å søke 
Nasjonale renn. 
- Arnfinn kontakter Fauske IL Langrenn. 
- Oppdatert info fra NSF. 2025 er lagt. 2026 kan 
søkes på. 
- Kan man se på NNM 2025 som et unntak? Slik at 
Nordland får NNM 2026? Arnfinn sjekker med Troms 
og Finnmark. 
- Intern rullering i kretsene – praksis. 
 

Arnfinn, Styret, 
Mona 

 
Sak 61, 2023-25 
Skitinget 2024 
 

 
Skitinget 2024 v/Arnfinn 
- Saker tatt opp i innledning. 
- Vi kan stille med fire delegater til Tinget: To kvinner 
og to menn. Leder, nestleder + to som ikke var 
delegater på forrige Ting. Rullering.  
Gjøre vedtak om delegater. 
- Øvrige i styret kan møte som observatører, og bør 
være med. 
 
 

Styret 



Sak 62, 2023-25 
Skitinget 2024 - 
Arbeidsgruppe 
 
 

Skitinget 2024 - Arbeidsgruppe v/Arnfinn 
- Møte i arbeidsgruppa før styremøte. 
- Gjennomgang av punkter. 
- Avslag på søknad fra Bodø 2024/Bodø kommune. 
 

Arbeidsgruppe 

 
Sak 63, 2023-25 
Økonomi 
 

 
Økonomi v/Mona 
- Høst og vårmøter, fagmøter belastes ad. Kostnader 
styret i hovedregnskap (ikke grener). 
- Grener – Aktivitet. Hvordan bruke tildelte midler fra 
styret? 
- Hva inneholder enkelte poster eks. BWG. 
- Regnskapsrapport 
 
Vedtak: 
Deltagelse på vår- og høstmøter (fagmøter for 
grenene) dekkes av adm. kostnader styret 
regnskapet for 2024. 
 

Mona 

 
Sak 64, 2023-25 
Fageråsbakkene 
 
 

 
Fageråsbakkene – status v/Trond Jøran 
- Sliter økonomisk. Stor rentebelastning – 1 mill. mer. 
Når ikke fram hos banken. 
- Slår ikke anlegget konkurs. 
- Pengene sitter ikke like løst. Næringslivet sliter 
også mer. 
- Drifts- og partnerskapsavtale med Rana Kommune. 
Likviditet for å få betalt utestående. 
Avtalen til revisjon. 
- Kommer til å slite all den tid vi driver anlegg. 
 
- Hva skjer med arbeidet i NIF, Troms Idrettskrets og 
Nordland Idrettskrets? 
 
Diskusjon: 
- NIF jobber med dette.  
- Store kostnadskrevende anlegg. Ikke hørt noe mer. 
- Spillemidler. Tas med i Nordland Idrettskrets 
innstilling. 
- Idrettsråd. Stille politiske spørsmål. Hva kan 
kommunen gjøre?  
- Møte med kommunen og idrettsrådet. Idrettskretsen 
kan også stille på dette ved behov. 
- Høringsuttalelse fra skikretsen til anleggspolitisk 
plan som skal opp på idrettskretstinget. 
 

Styret 

 
Sak 65, 2023-25 
Annet 
 
 

 
- Dato NNM 2025: Kontakte alle grener og finne en 
felles dato for NNM 2025 
 
Hederstegn Hopp og kombinert: 
- Gjelder kun Hopp- og kombinert. Trond Jøran følger 
opp 
 
- Neste møte 17. april 

Mona, styret, 
Trond Jøran 



 


